
 

VERSLAG ALV 15 APRIL 
Locatie: Lookatie364 (Het Kleine Loo 364) 

 
1. Opening en welkom door voorzitter Niels Dekker van Amelsfoort  

 
Niels Dekker van Amelsfoort opent zijn laatste ledenvergadering als voorzitter met een korte 
toelichting op de ALV (Algemene Ledenvergadering). De ALV is een belangrijk moment om 
beslissingen te nemen met de afdeling en te bepalen wat we de komende tijd gaan doen. 
Het bestuur legt ook verantwoording af.  
 
Er is een aantal leden voor het eerst bij de vergadering. Tom Scholte, Trudy de Jong en Ivana 
Citterbartova stellen zich kort voor.   
 
Tijdens de vergadering worden er af en toe foto’s gemaakt voor op sociale media. De 
aanwezigen kunnen aan bestuursleden Jan of Sybren laten weten als ze niet op de foto 
willen.  
 

2. Vaststellen verslag ALV 14 december 2022 (bijlage 1) 
 
Het verslag wordt per acclamatie vastgesteld.  
 

3. Financiële verantwoording (bijlage 2 en 3) 
 
Sybren neemt het woord over de financiële verantwoording. Er is een wijziging 
binnengekomen. De begroting, zoals die is vastgesteld voor de campagne heeft een kleine 
aanpassing nodig. Het is goed een paar grote uitschieters even toe te lichten.  
 
De bestuurskosten zijn laag begroot vorig jaar, omdat we ons voor hadden voorgenomen te 
bezuinigen. Sybren ligt twee punten verder toe. Allereerst, zijn er veel wisselingen in het 
bestuur geweest en daardoor is er voor het groepsgevoel meer uitgegeven. Daarnaast heeft 
de ALV als activiteit een milde overschrijding. Die kosten zitten vaak in het huren van een 
locatie voor de ALV, dus geef ons vooral tips voor leuke en budgetvriendelijke locaties voor 
de ledenvergaderingen.   
 
De kascommissie heeft fantastisch werk gedaan. Ward, Ramon en Roos worden hier heel 
hartelijk voor bedankt. Er is een aantal juridische punten die niet helemaal goed zijn 
afgedekt dat hangt samen met de vrijwilligersvergoedingen. Ramon geeft een toelichting op 
de manier waarop campagneleiders nu worden ingehuurd (als externen). De opvolger van 
Sybren kan zich daar wellicht de komende tijd meer in verdiepen.   
 
Er wordt door de kascommissie decharge verleend en Sybren wordt heel hartelijk bedankt 
voor zijn werk als penningmeester en het opstellen van het jaarverslag.  
 

4. Jaarverslag vertrouwenspersonen (bijlage 4) 
 
Nel Verburg en Esther Kersten zijn de vertrouwenspersonen van de afdeling en Nel geeft 
een korte toelichting op het jaarverslag. Afgelopen jaar is het contact met het landelijke 



 

bestuur van GroenLinks versterkt. Op landelijk niveau bestaat er een 
coördinator vertrouwenspersonen, waar Nel en Esther nu contact mee heen.  
 
Vraag van Anna Robin: Hoe zijn de vertrouwenspersonen te vinden?  
Via de website en het mailadres van de vertrouwenspersonen. Jaarlijks proberen de 
vertrouwenspersonen om wat langer stil te staan bij de rol van vertrouwenspersonen op de 
ALV.  
 
Een avond specifiek over de vertrouwenspersonen wordt door de aanwezig leden bij de ALV 
gewaardeerd. De ledenvergadering vindt het prettig meer aandacht voor de 
vertrouwenspersonen te hebben en de vindbaarheid te vergroten.  
 

5. Reflectiecommissie (bijlage 5) 
 
Jelmer van der Zee ligt toe waarom ‘functioneringscommissie’ is veranderd in een 
reflectiecommissie. De taak is om een reflectiegesprek te hebben met het bestuur, de fractie 
en de wethouders. Het is belangrijk dat het voor iedereen duidelijk is dat het dus niet over 
het functioneren gaat, maar over hoe de samenwerking gaat.  
 
Vraag van Jacqueline: Heel goed dat de verbinding met de afdeling prioriteit krijgt. Je reflecteert 
niet zomaar, maar juist in relatie tot het verkiezingsprogramma en het collegeakkoord. Hoe wordt 
er met deze documenten in de reflectie omgegaan? Het functieprofiel en deze belangrijke 
documenten, het verkiezingsprogramma en collegeakkoord, vormen een belangrijk startpunt voor 
de gesprekken.  
Dit is een goede suggestie. De reflectiecommissie licht toe dat het nu niet zo expliciet 
opgenomen is, omdat het vanzelfsprekend is om daar te beginnen. Er zijn verschillende 
kaders en de reflectiecommissie neemt dit mee.  
 
Vraag van Ate: Heb je het in de praktijk niet ook over het functioneren van die persoon. Ik hoop 
dat jullie stellingname niet in de wegstaat om adviezen te geven?   
De reflectiecommissie graag een goede vriend zijn waarmee je verder komt. De 
reflectiecommissie wilde graag het onderscheid maken met een functioneringsgesprek in 
een werkcontext. Niels vult aan dat landelijk deze benamingsissues ook speelt.  
 
Kan het ook in het gesprek naar voren komen dat het niet goed loopt?  
Meedenken over hoe het functioneren in de hele organisatie zou kunnen verbeteren.  
 

6. Kennismaking Kandidaatsbestuursleden: Geert Verhoeven, Luuk Voncken en 
Ivana Citterbartova (bijlage 6, 7 en 8) 
 

Niels licht toe dat er nu voor drie functies een opvolger door de kandidatencommissie wordt 
aangedragen. Voor de functie van voorzitter is er geen opvolger gevonden. Het bestuur 
verzoekt daarom om een interim-voorzitter aan te stellen tot er wel een geschikte 
permanente voorzitter kan worden gevonden. De verschillende kandidaatsbestuursleden 
stellen zich kort voor en daarna licht Joris den Ouden toe waarom de kandidatencommissie 
hen voordraagt.  
 
Ivana Citterbartova  
Ivana (50) is geboren in Praag en woont nu al meer dan 30 jaar in Nederland. Ze hoopt snel 
de afdeling beter te leren kennen. In Lansingerland is ze kort bestuurslid en daarna langer 
fractievoorzitter en twee jaar duo-raadslid geweest. Na haar verhuizing naar Den Haag is ze 
er nu weer klaar voor om zich weer voor GroenLinks te gaan inzetten.  
 



 

Geert Verhoeven 
Geert (26) komt uit Brabant. Hij is actief geweest voor het campagneteam in Brabant en 
heeft daar ook in de kascommissie gezeten. Inmiddels is hij advocaat en ondernemer. Geert 
kijkt er naar uit om zijn expertise in te zetten voor het penningmeesterschap van de afdeling.  
 
Luuk Voncken 
Luuk (26) komt ook uit Brabant. Hij werkt bij een klein adviesbureau voor de fysieke 
leefomgeving. Luuk was lang actief bij DWARS. Wil zich gaan inzetten om steeds meer leden 
actief te krijgen.  
 
Arjan van der Hulst 
Voor Arjan is het net zo’n verrassing als voor de rest van de ALV dat hij hier staat. Hij is een 
aantal jaar bestuursvoorzitter geweest in Delft. Hij woont sinds 1996 in Den Haag. Afgelopen 
gemeenteraadsverkiezingen is Arjan kandidaat geweest voor GroenLinks en hij kent het 
netwerk van Delft en Den Haag door al deze verschillende functies goed. Arjan wil graag de 
vliegende start van de andere bestuursleden begeleiden, maar niet te lang en zal in zijn rol 
als interim-voorzitter zich ook inzetten om een permanente voorzitter te vinden.  
 
Jan licht toe dat het een prettig gesprek is geweest met Arjan en dat het bestuur hem heel 
dankbaar is dat hij tijd wil maken om als interim-voorzitter verder te gaan. Niels spreekt 
dank uit aan de kandidatencommissie voor het inzetten hiervoor.  
 

7. Stemmen 
 
Er wordt geschorst om te stemmen.  
 

8. Bekendmaken uitslag stemmingen bestuursleden  
 
Bo en Wilbert hebben de stemmen geteld. Er zijn 31 stemmen uitgebracht. Er is 31 keer voor 
de bovenste drie bestuursleden gestemd en 30 stemmen voor Arjan als interim-voorzitter. 
Daarmee zijn alle vier de nieuwe bestuursleden aangesteld.  
 
Arjan neemt ceremonieel het bestuursblik van Niels in ontvangst.  
  

9. Update van de werkgroepen 
 
Netwerk Sociaal (Wilbert) 
Laura van Herpen is als voorzitter aan de slag gegaan. Willen een aantal themavonden 
organiseren. Het eerste thema is kansenongelijkheid in het basisonderwijs. Een van de 
problemen is dat kinderen soms zonder ontbijt naar school gaan. Het netwerk wil een 
onderzoek doen wat er op dit gebied al gebeurt in Den Haag om dat tegen te gaan. De vraag 
aan de ledenvergadering is om dit te helpen inventariseren. Er is ook contact gezocht met de 
werkgroep sociaal. Kijk in je netwerk, ken je scholen of mensen in het onderwijs, laat het ons 
weten. De volgende meeting zal in september worden georganiseerd.  
 
Werkgroep Inclusief (Savannah) 
Brugfunctionaris Savannah vertelt over het DIG-gesprek (Diversiteit, Inclusie en 
Gelijkwaardigheid) met de afdeling twee maanden geleden. Daar is de afdeling 
meegenomen in belangrijke concepten rondom DIG en zijn we in gesprek met elkaar gegaan 
over ervaringen en ideeën voor de afdeling. Nu werkt de werkgroep aan een pamflet over 
belangrijke thema’s en belangrijke handvatten van implementatie in Den Haag. Begin mei wil 
de werkgroep het pamflet komen toelichten bij de fractie en het bestuur. Daarnaast is de 



 

werkgroep ook in gesprek met werkgroepen in andere steden. De eerst 
volgende activiteit is donderdag 11 mei in de Utopie over inclusief feminisme.  
 
Werkgroep Milieu en Wonen (Jan) 
Jan is tegenwoordig co-voorzitter met Hans Alewijnse. Er is weer een heel aantal 
interessante bijeenkomsten met de werkgroep geweest de afgelopen maanden. Dinsdag 9 
mei wordt er gesproken over burgerberaden en dat wordt gecombineerd met de PvdA. We 
proberen elkaars kennis te benutten en hoe we de fracties samen kunnen ondersteunen.  
 
Werkgroep Internationaal (Jonathan) 
De werkgroep heeft tot nu toe twee activiteiten ondernomen dit jaar. Een activiteit rond de 
waterschapsverkiezingen. Afgelopen donderdag hebben de werkgroep leden een Vrede & 
Rechtavond georganiseerd met als vraag ‘hoe kunnen we ons als Den Haag inzetten om een 
ander land verder te helpen?’ De voertaal van deze werkgroep is Engels en dat is best 
bijzonder voor een politieke organisatie in Nederland.  
 
Permanente campagneleider (Joeri) 
Het beste resultaat in Den Haag ooit. Op dit moment zijn we bezig met de vraag ‘hoe we een 
permanente campagne vorm kunnen gaan geven?’ Daarvoor zijn we opzoek naar mensen 
die dat willen doen, dus mocht je daar interesse aan hebben, laat het ons weten.  
 

10. Update van de wethouders 
 
Mariëlle Vavier & Arjen Kapteijns 
Mariëlle is heel vaak in Laak geweest en heeft daar veel verschillende verhalen gehoord. Er is 
behoefte om ook weer meer linkse mensen in de wijk zichtbaar te maken. Afgelopen week is 
de vernieuwde aanpak ‘geldzorgen en geldzaken’ gepubliceerd. Het is moeilijk voor de 
gemeente om mensen met de juiste middelen te bereiken. Dat komt door een gebrek aan 
vertrouwen in de overheid, maar ook de laagtaligheid en veel taboe en schaamte rond 
armoede. Daar gaan we de komende tijd mee aan de slag om dat te targetten. Daarnaast is 
het actieplan Laak uitgekomen. Samen met de bewonersorganisatie van Laak is er aan dit 
plan gewerkt de afgelopen tijd. Mariëlle is ook een paar weken geleden in New York en 
Washington geweest. Er is daar gesproken over hoe we met Poetins oorlog om moeten gaan 
en ook of er in de toekomst een Oekraïne tribunaal zal komen. Daar gaat de VN over, maar 
Den Haag doet er alles aan om met open armen klaar te staan. Tot slot vertelt Mariëlle dat 
ze vanmorgen de regenboogvlaggen op het stadhuis en bij de Hoffijver heeft gehesen.  
 
Arjen wil het graag hebben over de verduurzamingsopgave in de stad Den Haag. Den Haag 
heeft nog steeds de ambitie om in 2030 klimaatneutraal te zijn. Dat is een enorme opgave, 
waar we nu full swing mee bezig zijn. De kopgroep moet bediend worden, maar we willen 
iedereen in de stad bereiken. Daarbij zet de gemeente eerst in op isolatie. Daarnaast zijn we 
bezig met warmtenetten en met de bron van warmte die we aan boren. Bij de 
stadverwarming willen we geothermie en aquathermie gaan doen.  
Daarnaast is luchtkwaliteit een belangrijk onderwerp op dit moment. Er komt per 2025 een 
zero emissie zone in het centrum en we onderzoeken de haalbaarheid van het uitbreiden 
van deze zone naar Scheveningen (de kustzone). Het uitrekken van die zone richting de kust 
zou heel veel stikstofruimte opleveren en daardoor zou er weer op andere plekken in de 
stad gebouwd worden.  
Burgerberaden zijn ingesteld naar aanleiding van een motie van Mariëlle en Arjen uit hun 
vorige raadsperiode. Dus het is heel leuk dat Arjen daar nu als wethouder mee verder gaat. 
De vraag die daarbij aan burgers wordt voorgelegd is: Wat zou Den Haag moeten doen om 
minder CO2 uit te stoten? Dat heeft twee rapporten opgeleverd en nu is de vraag wat we 
gaan doen en hoe we de bewoners ook in dat proces weer betrekken. Dit is een van de 



 

manieren om het vertrouwen in de politiek terug te winnen. Mensen komen 
ook echt met goede adviezen en met begrip voor elkaars standpunten.  
 
Wilbert vraagt naar de sfeer in de coalitie, zeker met de gedachte aan het waterkanon op de A12.  
Voor dit specifieke geval gaat het echt over de burgemeester en veiligheid. Verder is de sfeer 
in de coalitie best wel heel goed. Het wisselen van portefeuilles heeft wel geholpen voor een 
open houding naar elkaar.  
 
Lisa vertelt dat de sfeer bij de fracties onderling ook wel goed is en dat het een bewuste 
keuze is geweest om de coalitie in te gaan. Janneke Holman en Marieke van Doorn zijn bij 
Spuigasten geweest om te vertellen over de coalitie. Dat was een leuk uitzending en een 
aanrader om even terug te luisteren.  
 

11. Brainstorm: Hoe kunnen we meer ideeën uit de wijk halen? 
 
Aanleiding is de wens om meer grip en begrip te krijgen over wat er gebeurt in de wijken. De 
leden gaan uit een in groepjes van hun eigen stadsdeel om ervaringen in de wijk uit te 
wisselen en in kaart te brengen.  
 

12. Afscheid bestuursleden: Niels Dekker van Amelsfoort, Nathalie van der Lely en 
Faraz Safavi Nic 

 
Jacqueline en Anna-Maria worden bedankt voor hun inzet bij de kandidatencommissie. 
Faraz, Nathalie en Niels worden bedankt voor hun inzet bij het bestuur.  
 

13. Zeepkist 
 
Er zijn geen vrijwilligers voor de zeepkist.  
 

14. Rondvraag en sluiting 
 
Iedereen wordt opgeroepen om zich aan te sluiten bij de appgroep van hun wijkteam. 
Daarna wordt er geklapt voor de provinciale campagneleider. Wilbert bedankt Niels ook 
voor hoe hij ons als afdeling door een deel van de coronatijd heeft heen gesleept.  
 
Niels sluit zijn laatste vergadering.  


